

Title (en)

Show stand for books, magazines, cards and suchlike objects.

Title (de)

Schau- bzw. Verkaufsständler für Bücher, Zeitschriften, Karten und dergl. Gegenstände.

Title (fr)

Présentoir pour livres, journaux, cartes et analogues.

Publication

EP 0062031 A2 19821006 (DE)

Application

EP 82890047 A 19820326

Priority

AT 144981 A 19810327

Abstract (en)

The show stand 1 has a vertical central column 2 which is arranged rotatably on a plinth 3, is, in particular, hexagonal or octagonal in cross-section and on which receiving pockets or brackets 5, whose rear walls 8 are inclined, are attached in spiral arrangement by their sides, the narrow sides, facing the central column 2, for which purpose struts, which are provided in particular on these sides and connect the front upwardly inclined base 7 of the receiving pockets or brackets 5 to the rear wall 8, or attachment flanges, which project rearwards or downwards from the rear wall 8 and from the base 7, are used; a hook-in connection is also possible, hooks being provided laterally on the rear wall 8 and the base 7 and hook-in slots being provided on the central column 2. In the case of a cylindrical central column 2, the rear wall 8 and the base 7 are cut out elliptically in adaptation to the cylindrical outer surface of the central column. A lateral fastening 9, in particular a side wall, is provided on the outside of the receiving brackets 5. <IMAGE>

Abstract (de)

Der vorgeschlagene Schau- bzw. Verkaufsständler 1 besitzt eine auf einem Sockel 3 drehbar angeordnete, vertikale, im Querschnitt insbesondere 6- oder 8-eckige Mittelsäule 2, an der in wendelförmiger Anordnung Aufnahmetaschen oder -konsolen 5, deren Rückwände 8 geneigt sind, mit ihren der Mittelsäule 2 zugewandten Seiten, den Schmalseiten, befestigt sind, wozu insbesondere an diesen Seiten vorgesehene, den nach vorne oben geneigten Boden 7 der Aufnahmetaschen oder -konsolen 5 mit der Rückwand 8 verbindende Verstrebungen oder von der Rückwand 8 und vom Boden 7 nach hinten bzw. unten abstehende Befestigungsflanschen herangezogen werden; möglich ist auch eine Einhängverbindung, wobei Haken seitlich an Rückwand 8 und Boden 7 sowie Einhängechlüsse in der Mittelsäule 2 vorgesehen sind. Im Fall einer zylindrischen Mittelsäule 2 sind Rückwand 8 und Boden 7 in Anpassung an die zylindrische Mantelfläche der Mittelsäule elliptisch ausgeschnitten. An der Außenseite der Aufnahmekonsolen 5 ist eine seitliche Halterung 9, insbesondere eine Seitenwand, vorgesehen.

IPC 1-7

A47F 7/14; A47F 5/04

IPC 8 full level

A47F 5/04 (2006.01); **A47F 7/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47F 5/04 (2013.01); **A47F 7/146** (2013.01)

Cited by

GB2185384A; DE10058376B4; GB2384977A; GB2340030A; GB2182845A; GB2182845B

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0062031 A2 19821006; EP 0062031 A3 19830907

DOCDB simple family (application)

EP 82890047 A 19820326